

January 22nd, 2025

Press Release

Japan Supports Live Love Lebanon Through the Provision of Recyclable Waste Management Equipment





Japan will extend a grant to Live Love Lebanon (LLL) to provide specialized recyclable waste management equipment, including two 2-ton waste collection vehicles, a waste shredder, and a waste compactor, through the Grant Assistance for Grassroots Human Security Program (GGP). On January 22, 2025, Ambassador MAGOSHI Masayuki signed a grant contract with Mr. Edward Bitar, Head of Live Love Lebanon.

LLL was established in 2018, committed to promoting sustainable environmental practices and improving community well-being. The organization has been at the forefront of waste management efforts, setting up recycling collection points and launching a dedicated waste collection mobile application.

The target areas for this project—Beirut, Jounieh, Keserwan-Jbeil Governorate, and Saida—face significant challenges due to improper waste disposal, including marine pollution and open burning of waste, which pose severe risks to both the environment and public health. Considering the urgent need for efficient waste management solutions in these densely populated regions, Japan decided to support LLL by providing advanced equipment to enhance their recycling capacity. This assistance will enable the collection of approximately 12 tons of recyclable waste daily, significantly contributing to environmental sustainability and improved living conditions for millions of residents.

At the signing ceremony, Ambassador MAGOSHI praised Live Love Lebanon's efforts to address critical environmental challenges and promote sustainable practices across Lebanon. LLL expressed its gratitude for Japan's support and emphasized the importance of this project amid the ongoing socio-economic crisis, where effective waste management is crucial for the health and well-being of communities.



بيان صحفي

اليابان تدعم منظمة Live Love Lebanon عبر توفير معدات لإدارة النيابان تدعم منظمة





ستقدم اليابان هبة لمنظمة (Live Love Lebanon (LLL) لتوفير معدات متخصصة لإدارة النفايات القابلة لإعادة التدوير، بما في ذلك شاحنتان لجمع النفايات بسعة 2 طن، وجهاز تقطيع للنفايات، وضاغط للنفايات، وذلك عبر برنامج المساعدات الأهلية لمشاريع الأمن البشري (GGP). في 22 كانون الثاني للنفايات، وذلك عبر ماغوشي ماسايوكي عقد الهبة مع السيد إدوارد بيطار، رئيس منظمة Live Love لدوام.

Lebanon.

تأسست منظمة LLL في عام 2018 لتعزيز الممارسات البيئية المستدامة وتحسين رفاهية المجتمع. لعبت المنظمة دوراً ريادياً في جهود إدارة النفايات من خلال إنشاء نقاط لتجميع النفايات القابلة لإعادة التدوير، وإطلاق تطبيق الكتروني مخصص لجمع النفايات، والذي يساهم حالياً في جمع حوالي 4 أطنان من النفايات القابلة لإعادة التدوير يومياً من المؤسسات والمنازل.

تواجه المناطق المستهدفة في هذا المشروع، بما في ذلك بيروت، جونية، محافظة كسروان-جبيل، وصيدا، تحديات كبيرة بسبب التخلص غير السليم من النفايات، مثل التلوث البحري وحرق النفايات في الهواء الطلق، مما يشكل مخاطر بيئية وصحية جسيمة. نظراً للحاجة الملحة لحلول فعالة لإدارة النفايات في هذه المناطق ذات الكثافة السكانية العالية، قررت اليابان دعم منظمة للله توفير معدات متطورة لتعزيز قدراتها في إعادة التدوير. ستمكن هذه المساعدة المنظمة من جمع حوالي 12 طناً من النفايات القابلة لإعادة التدوير يومياً، مما يساهم بشكل كبير في الاستدامة البيئية وتحسين الظروف المعيشية لملايين السكان.

في حفل التوقيع، أشاد السفير ماغوشي بجهود منظمة Live Love Lebanon في مواجهة التحديات البيئية الخطيرة وتعزيز الممارسات المستدامة في جميع أنحاء لبنان. من جهتها، أعربت منظمة LLL عن شكر ها لدعم اليابان، مشددة على أهمية هذا المشروع في ظل الأزمة الاجتماعية والاقتصادية الحالية، حيث تعد إدارة النفايات الفعالة ضرورية لصحة ورفاهية المجتمعات.